

檔案編號:027/25

2025年7月19日

尊敬的會員:

懸掛8號烈風或暴風信號通告

香港天文台於下午 6 時 45 分發布有關熱帶氣旋的最新警報,天文台將於明日 (7 月 20 日) 凌晨 12 時 20 分改發 8 號烈風或暴風信號。在 8 號熱帶氣旋警告信號 懸掛期間,俱樂部將全面關閉,以保障會員及員工的安全。

懇請各會員注意安全,並密切留意香港天文台有關熱帶氣旋的最新消息。

有關俱樂部在惡劣天氣及熱帶氣旋警告信號生效下的服務安排,敬請參閱以下通告,或致電 2397 4311 與我們聯絡。

https://yycclub.org/wp-content/uploads/2025/07/YYC-Club-Services-Arrangement-Under-Adverse-Weather-Condition.pdf

敬希垂注!

又一村花園俱樂部 會員事務部 謹啟





Circular No.: 027 / 25

19 July, 2025

Dear Valued Members,

Announcement of Hosting the Gale or Storm Signal No. 8

The Hong Kong Observatory has officially released its latest warning regarding the Tropical Cyclone at 6:45 PM, stating that Gale or Storm Signal No. 8 is expected to be hoisted at 12:20AM tomorrow (July 20). Throughout the duration of the Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 is in effect, the Club will be entirely closed to ensure the safety of our members and staff.

We sincerely advised all members to exercise caution and remain alert by keeping up to date with the latest information from the Hong Kong Observatory regarding the Tropical Cyclone.

For information regarding the Club's service arrangements during adverse weather conditions and while the Tropical Cyclone warning signal is effect, please refer to the notice below or contact us at 2397 4311.

https://yycclub.org/wp-content/uploads/2025/07/YYC-Club-Services-Arrangement-Under-Adverse-Weather-Condition.pdf

Thank you for your attention!

Management Yau Yat Chuen Garden City Club

